



FOR AGES 3+

樂而忘返
ADVENTURE
IN TIME

14.4.2019 (SUN) 3:00PM
香港大會堂音樂廳
HONG KONG CITY HALL CONCERT HALL



馮嘉興
FUNG HA HING
副音樂總監及指揮
ASSOCIATE MUSIC DIRECTOR
& CONDUCTOR



張浩昇
CHEUNG HO SING
指揮
CONDUCTOR



阿圖說力
時空領航員
THE TIME TRAVELER GUIDE

穿越時空
尋找音樂寶藏

演出語言 Language: 粵語 In Cantonese



香港交響管樂團誠意宣佈，我們已成功研發出音樂時光機啦！它可以穿梭不同時空、不同地方，帶你感受色彩繽紛的世界文化。旅途中，更會出現不同的伙伴，包括飛天紅豬俠、海賊王、反斗奇兵等等。我們更請來小說家阿圖說力，細說有關時光的故事，保證大家樂而忘返。時光機座位有限，想趕及出發就快點購票啲！

The HKSW fervently announces that the musical time machine has been successfully invented! Together with novelist Zendodric, let's hop on the kaleidoscopic time machine to meet characters from *Porco Rosso*, *One Piece* and *Toy Story*, and explore the past and future! Grab your boarding pass and jet off!

呈獻多首經典電影音樂 MUSIC FROM YOUR FAVOURITE MOVIES

1985年經典美國科幻喜劇電影
American science-fiction
comedy movie in 1985

《回到未來 BACK TO THE FUTURE》

★ ★ ★ ★ ★

夢工場史上最受歡迎動畫系列之一
DreamWorks' beloved
dragon-riding trilogy

《馴龍記 HOW TO TRAIN YOUR DRAGON》

★ ★ ★ ★ ★

奧斯卡「最佳動畫長片」
Oscar's Best Animated Feature award

《玩轉極樂園 COCO》

人氣彼思動畫

One of the most treasured animated film series
of Pixar history

《反斗奇兵 TOY STORY 2》

★ ★ ★ ★ ★

日本動畫巨匠宮崎駿經典動畫
Animated adventure film by the master of Japanese
animation Hayao Miyazaki

《飛天紅豬俠 PORCO ROSSO》

★ ★ ★ ★ ★

日本漫畫家尾田榮一郎創作的著名漫畫作品
Japanese manga series by Eiichiro Oda

《海賊王 ONE PIECE》



門票現於各城市售票網售票處、網上、流動購票應用程式MyURBTIX (Android及iPhone版) 及電話購票熱線發售

Tickets are now available at all URBTIX outlets, on Internet, by mobile ticketing app My URBTIX (Android and iPhone versions) and telephone booking

***\$250 *\$180 *\$150 *\$100**

*全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠

Half price discounts available for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients

團體優惠 Group Discount (正價門票 Standard Tickets):

10至19張 Tickets: 9折 10% off | 20至40張 Tickets: 8折 20% off

此折扣不可與其他優惠同時使用 Discount cannot be used in conjunction with any other offer

WWW.HKSW.ORG.HK

TheHongKongSymphonicWinds



票務查詢 Ticketing Enquiries: 3761 6661

節目查詢 Programme Enquiries: 9421 6722

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking: 2111 5999

網上訂票 URBTIX Internet Ticketing: www.urbtix.hk